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PROTOKÓŁ Nr XIV/15 

z sesji Rady Gminy Kwidzyn 

odbytej w dniu 14 sierpnia 2015 r. 

 

Miejsce sesji: siedziba Urzędu Gminy Kwidzyn, ul. Grudziądzka 30, sala narad nr 22. 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon  

Obrady sesji protokołowała - Katarzyna Kisiel – Inspektor ds. organizacyjnych i samorządowych 

Sesję rozpoczął Przewodniczący o godz. 8.00, a zakończył o godz. 9.00 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

 Pan Henryk Ordon – Przewodniczący Rady Gminy Kwidzyn dokonał otwarcia XIV 

sesji Rady. Stwierdził, iż na podstawie listy obecności radnych, w obradach uczestniczy 

14 radnych, wobec czego rada posiada wymagane quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Nieobecny na sesji radny został usprawiedliwiony. W sesji 

uczestniczyli ponadto:  

◦ Wójt Gminy – Pani Ewa Nowogrodzka,  

◦ Sekretarz Gminy – Pani Anna Mielniczek,  

◦ Skarbnik Gminy – Krystyna Jaranowska, 

 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon powitał wszystkich zgromadzonych  

na XIV obradach sesji Rady Gminy Kwidzyn.  

  Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2. Przedłożenie porządku sesji do zatwierdzenia. 

Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek sesji, który radni i sołtysi 

otrzymali wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji. Poinformował o konieczności 

wprowadzenia do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały w sprawie sposobu 

zgłaszania kandydatów na członków komisji ds. referendum, wzorów zgłoszenia, zasad 

powoływania, zadań oraz regulaminów gminnej i obwodowych komisji ds. referendum. 
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Nie zgłoszono żadnych wniosków, w związku, z czym Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie zmieniony porządek sesji, który został przyjęty jednogłośnie (14 głosami 

„za”), w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedłożenie porządku obrad do zatwierdzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania. 

5. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie przeprowadzenia referendum gminnego, 

2) w sprawie sposobu zgłaszania kandydatów na członków komisji  

ds. referendum, wzorów zgłoszenia, zasad powoływania, zadań oraz 

regulaminów gminnej i obwodowych komisji ds. referendum. 

6. Wolne wnioski.  

7.  Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący oświadczył, iż protokół z XIII sesji był wyłożony do wglądu                   

w budynku Urzędu Gminy, w biurze rady (pokój nr 19). Zwrócił się z pytaniem  

do radnych, czy wnoszą do protokołu uwagi. W związku z brakiem uwag  

poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy, który został przyjęty 

jednogłośnie 14 głosami „za”. 

Ad 4. Interpelacje i zapytania. 

Radny Piotr Spaczyński zapytał w sprawie zamiany gruntów między Gminą 

Kwidzyn, a Panem Januszem Bakierskim. Pani Wójt udzieliła odpowiedzi radnemu 

wyjaśniając, że Gmina Kwidzyn zamieni się na grunty zajęte pod budowę ścieżki pieszo – 

rowerowej Baldram – Tychnowy, oddając hektarową działkę rolną w Tychnowach,  

do której Pan Bakierski będzie zobowiązany dopłacić z uwagi na większy areał ziemi.  

 

Ad. 5. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie przeprowadzenia referendum gminnego, 
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Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały,  

a następnie przedstawił opinię radcy prawnego do proponowanego projektu uchwały. 

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 6 głosami „za”, 2 głosami „przeciw” oraz 6 głosami „wstrzymującymi 

się”  nadając jej numer XIV/81/15. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.  

 Uchwała stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

2) w sprawie sposobu zgłaszania kandydatów na członków komisji ds. referendum, 

wzorów zgłoszenia, zasad powoływania, zadań oraz regulaminów gminnej i obwodowych 

komisji ds. referendum. 

Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący 

poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego 

podjęto uchwałę 12 głosami „za” oraz 2 głosami „wstrzymującymi się” nadając jej numer 

XIV/82/15. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.  

 Uchwała stanowi załącznik nr  3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6.  Wolne wnioski.  

Pani Wójt podjęła temat suszy w Gminie Kwidzyn i poinformowała o możliwości 

składania wniosków o szacowanie strat w uprawach rolnych. Powołano komisję  

ds. szacowania szkód w skład której weszli: Pani Żaneta Czarnuch (pracownik Urzędu 

Gminy Kwidzyn), Pan Kazimierz Perchuć (pracownik Ośrodka Doradztwa Rolniczego), 

Pan Jan Zabłoński (przedstawiciel Pomorskiej Izby Rolniczej), oraz radni: Pan Piotr 

Spaczyński i Ryszard Świerczyński. Zgodnie z Raportem z Instytutu Monitoringu Suszy  

w chwili obecnej szacowane mogą być jedynie zboża jare: pszenica, jęczmień, owies, 

pszenżyto, mieszanka zbożowa i innych.   

Pani Żaneta Czarnuch dodała, że niestety nie będą szacowane zboża jare już 

zebrane. W protokole strat wpisane będą uprawy zbożowe lub jare, ale bez określenia 

ich procentowej straty.  

Sołtys Pani Elżbieta Szczukowska zgłosiła, że Pan Joachim Falkowski lekceważy 

znak „zakazu wjazdu dla pojazdów powyżej 3,5 tony” na most i porusza się po nim 
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ciężkim sprzętem rolniczym. Ponadto stwierdziła, że tablice ogłoszeniowe w sołectwie 

są zbyt małe, aby pomieścić na nich wszystkie obwieszczenia i ogłoszenia. Pani Wójt 

wyjaśniła, że obecnie zbiegły się ze sobą terminy dwóch referendum oraz wybory 

parlamentarne dlatego tych obwieszczeń jest więcej. Z kolei obowiązek wywieszania 

innych ogłoszeń np. w sprawie sprzedaży gruntów wynika wprost z ustawy  

o gospodarce nieruchomościami. 

Sołtys Pani Anetta Biskupska zawnioskowała o zamontowanie barierek 

ochronnych na skrzyżowaniu od strony Tychnów, gdzie często dochodzi do wypadków 

bądź postawienie znaku „Stop” od strony Tychnów. 

Radny Ryszard Świerczyński zapytał w sprawie drogi do Pana Jachimowskiego, 

który zgłasza, że nadal nic nie zostało zrobione z nawierzchnią tej drogi po przełożeniu 

płyt Jomb. Pani Wójt odpowiedziała, że proponowaliśmy zamianę gruntów Panu 

Jachimowskiemu oraz odkupienie od niego części gruntów. Ponadto Pani Wójt 

przekazała, że zajmie się tym tematem w najbliższym czasie. 

Radny Pan Bogdan Muchowski zawnioskował o wycięcie zakrzaczeń przy zejściu  

z górnego osiedla Górki do ul. Mickiewicza oraz naprawę barierki. 

Sołtys Anetta Biskupska zgłosiła pozostawiony gruz na drodze dojazdowej  

do działek budowlanych i zapytała czy będzie tam robiona droga. Pani Wójt 

odpowiedziała, że z uwagi na ograniczone środki w budżecie w pierwszej kolejności 

będą robione drogi dojazdowe w miejscach, gdzie już osiedlili się mieszkańcy. 

Pani Skarbnik przekazała radnym materiały dotyczące Sprawozdania  

z wykonania budżetu za I półrocze 2015 roku. 

 Przewodniczący Rady poinformował o terminie kolejnej sesji, która odbędzie się 

26 sierpnia 2015 roku. 

 

Ad. 7. Zakończenie obrad Sesji. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim uczestniczącym w XIV sesji Rady 

Gminy Kwidzyn.  Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący uznał sesję Rady 

Gminy Kwidzyn za zamkniętą. 

 
PROTOKOŁOWAŁA:        PRZEWODNICZYŁ: 
Inspektor ds. Organizacyjnych i Samorządowych     Przewodniczący Rady 
 
Katarzyna Kisiel         Henryk Ordon 

          


